

李雄輝先生在 1998 年於香港中文大學畢業，得社會科學學士學位。李氏於 7 歲起開始學習鋼琴，師承邱天虎先生，並於中學就學時期參加步操樂團。李氏及後取得聖三一學院鋼琴六級音樂演奏文憑、聖三一學院上低音號四級音樂演奏文憑、英國皇家音樂學院聯合委員會八級敲擊及樂理證書。李氏對於音樂教育和演出富有熱忱，現為多間學校的器樂導師、樂團指揮、鋼琴導師、聽理導師及伴奏師，並曾帶領學生前往新加坡及台灣進行音樂交流及演出。

李氏現為香港節日管樂團上低音號及鋼琴樂手；以及眾樂團樂團經理及上低音號樂手。兩隊樂團皆並在海外及本地獲得獎項：香港節日管樂團於 2010 年新加坡國際管樂節奪得公開組別金獎及最高榮譽獎，眾樂團於 2016 年香港國際管樂繽紛管樂團比賽(社會組)榮獲金獎。2017 年起李氏成為青年管樂團 Shine en Joy 的指揮之一，指導及帶領青年音樂愛好者進行管樂合奏訓練及演出。

LEE, Hung fai admitted to the Degree of Bachelor of Social Science in the Chinese University of Hong Kong in 1998. He has been studying piano since aged 7 under Mr. Yau Tin Fu and joined the marching band in secondary school period. He achieved Trinity LTCL (Piano Recital), Trinity ATCL (Euphonium Recital), ABRSM Grade 8 Percussion and Music Theory certificates. He is now devoted to a music education and performance, responsible for instrumental, ensemble, piano, aural and accompaniment training. He has also organized music exchange and performance for students in Singapore and Taiwan.

Hung fai is currently the euphonium and piano player of the Hong Kong Festival Wind Orchestra (HKFWO). He is also the orchestra manager and euphonium player of Shinywinds. With the effort of conductor and every member, HKFWO was awarded the Gold Prize (1st Prize) in open division of the Singapore International Band Festival (SIBF) in 2010. Shinywinds was awarded the Gold Award in the Community Division at the Hong Kong International Band Fair 2016 Competition. He also became one of the conductors of Shine en Joy, a youth concert band, since 2017, guiding and leading young music enthusiasts in conducting wind ensemble training and performances.